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Jsem již 4. rokem studentem ČVUT FIT. Dokončuji nyní bakalářskou etapu, jelikož jsem rok
2012/2013 strávil na studijním výměnném pobytu na Milwaukee School of Engineering v USA.

Škola dle mého názoru není pouze o
samotném studiu. Důležité jsou i aktivity mimo
ní. Mezi ty mé patří například:

Web www.fitak.cz, který velmi usnadňuje
vyhledávání v informacích předaných na
Facebooku studenty FITu. Projekt je open
source a do vývoje se už zapojila i řada dalších
lidí.

Dále jsem členem International Student
Clubu na ČVUT, kde představujeme
zahraničním studentům naší krásnou zemi a
Prahu. Také jsem účastníkem mentoring
programu, který každoročně organizuje naše
Kariérní centrum. Za zmínku snad stojí i
sranda projekt Přiznání ČVUT (a následně i

dalších škol), který bavil celé Česko.

Osud naší školy mi není lhostejný. Dala mi toho už hodně a mám chuť jí také něco vrátit zpět.
Jako senátor bych se chtěl zasadit hlavně o lepší komunikaci a dohledatelnost informací
ohledně mimoškolních aktivit. Do toho spadají rektorátní dohody se zahraničními univerzitami,
programy Erasmus, Best, Athens, Kariérního centra a také skvělého International Student
Clubu, který považuji za vůbec nejlepší organizaci, která na naší škole funguje.

Škola by totiž neměla být jen místo, kam si chodíme odsedět výklad vyučujících, složit zkoušky a
získat titul. Inspirací mi je moje zkušenost z Milwaukee, kde vztah školy a studenta je
celoživotní. Studenti i absolventi hrdě nosí logo své instituce na hrudi a účastní se bezpočtu
volnozájmových aktivit. Není potřeba začít stavět na zelené louce. Naše škola nabízí velkou řadu
možností, jen o nich studenti dost často vůbec nevědí a to je potřeba napravit.

S kandidaturou do AS ČVUT souhlasím, v Praze dne 2.12.2013
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